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Írásbeli kérdés
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ad-e a Minisztérium moratóriumot az állattenyészt ő telepeknek?” címmel, a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Gráf József mezőgazdasági és vidékfejlesztés i
miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A jelenlegi hatályos jogi szabályozás szerint, az állatenyésztő telepek kötelesek megoldani a
hígtrágya megfelelő kezelését. A kérdésem arra irányul, hogy nem tervezi-e az ön álta l
irányított Minisztérium az erre vonatkozó kötelezettség moratóriummal val ó
meghosszabbítását, mivel az rendkívül jelent ős többletterheket ró az állattenyésztőkre és
rontja az ágazat versenyképességét .

Budapest, 2008 . december 19 .
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